
 

 

  

  Dobre wiadomości o obwodnicy Tucholi. Jest zainteresowanie
przetargiem na projekt wśród potencjalnych wykonawców  

    Dodane przez Agnieszka Schreiber - czw., 22/06/2023 - 10:21    

  
 

  

We wtorek (20.06) w Urzędzie Miejskim w Tucholi odbyło się spotkanie poświęcone długo
oczekiwanej przez naszych mieszkańców i samorząd inwestycji drogowej. Mowa o
budowie obwodnicy miasta.

Wzięli w nim udział burmistrz Tadeusz Kowalski, dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w
Bydgoszczy Przemysław Dąbrowski, zastępca burmistrza Iwona Opoczyńska, radni Adam
Brzoszczyk i Paweł Cieślewicz oraz przedstawiciele stowarzyszenia „SOS dla Tucholi”:
Małgorzata Oller, Stanisław Welter, Stanisław Bąk i Dariusz Paul.

Jak już informowaliśmy, Zarząd Dróg Wojewódzkich ogłosił przetarg na opracowanie
dokumentacji projektowej dla budowy obwodnicy Tucholi. 26 czerwca br. mija termin
składania ofert.
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„Według informacji udzielonej przez pana dyrektora, dotąd firmy na etapie składania
ofert, interesowały się, zadawały pytania, więc należy podejrzewać, że oferty wpłyną.
Pan dyrektor poinformował nas, że zakłada (ponieważ to jest dość złożone, duże
zadanie), że w przypadku, gdyby wpłynęły te oferty, procedowanie w zakresie ich
sprawdzania i rozpatrywania może potrwać do końca września, a nawet do października,
ale jest realna szansa, że w tym okresie takie postępowanie zostanie rozstrzygnięte” –
mówi burmistrz Tadeusz Kowalski.

Zwyczajowo w takich dużych zadaniach przygotowanie projektu łącznie z pozwoleniem
na budowę trwa od 18 miesięcy do dwóch lat. - Zakładamy więc, że w połowie 2025 r.
mielibyśmy gotowy projekt, pozwolenie i można by było wbić przysłowiową pierwszą
łopatę – dodaje burmistrz.

„Pan dyrektor zwracał uwagę, że mówimy tutaj o budowie i projektowaniu całej
inwestycji, nie jakimś etapowaniu. Być może te kwoty, które do dzisiaj są zadedykowane
na budowę obwodnicy, mogą się okazać za ileś czasu niewystarczające, ale dzisiaj to nie
spędza nam snu z powiek. Dzisiaj chcemy przystąpić do kolejnego etapu i generalnie
wszyscy obecni na tym spotkaniu z przyjemnością usłyszeli te informacje. Mam nadzieję,
że mieszkańcy, którzy na budowę obwodnicy oczekują, będą się z tego również cieszyć”
– podkreśla burmistrz Tadeusz Kowalski.

W podobnym, optymistycznym tonie wypowiada się po spotkaniu również radny Rady
Miejskiej w Tucholi Paweł Cieślewicz.

„Informacje, które zostały nam przekazane przez dyrektora ZDW, utwierdzają nas w
przekonaniu, że inwestycja nie jest zagrożona i możemy spokojnie oczekiwać jej
realizacji. Owszem, potrwa to kilka lat, jednak czekaliśmy nią około dwóch dekad.
Najważniejsze, że nareszcie spełnia się marzenie mieszkańców naszej gminy” –
podkreśla radny.

O postępach związanych z budową obwodnicy będziemy na bieżąco informować.
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